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Irásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994.
(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Lesz-e végre védőövezete a védett
természeti területeknek? „ címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az 1996-ban elfogadott természetvédelmi törvény szerint "védett természeti területet -
szükség esetén - védőövezettel kell ellátni (.. .) a védőővezet kiterjedéséről a védettséget
kimondó jogszabályban kell rendelkezni ."

Ezt a törvényi előírást a jogszabály hatályba lépése óta regnáló kormányok - a jelenlegi
Orbán-kabinetet is beleértve - szisztematikusan megszegik, folytatólagos mulasztásos
törvénysértést elkövetve. A törvényszegés valószínűsíthető indoka az a politikai és gazdasági
körökben gyakran hallható vélemény, amely szerint Magyarországon (különösen a Natura
2000-es területek kijelölése óta) már így is "túl sok" védett természeti terület van, és újab b
pufferzónák kijelölése túlságosan nagy társadalmi ellenállással járna . Az is szembetűnő, hogy
kormányok sora szabotálta el (a jelenlegi kabinet ebben sem különbözik az elődeitől) a
természetvédelmi korlátozásokért járó kártalanítások szabályainak megállapítását .

Ez a hozzáállás nem áll távol attól, amikor egy kormány bármilyen multinacionális befektet ői
igény jelentkezésekor gondolkodás nélkül minősít át védett élőhelyeket építési területté . Mi
értjük ezt a hozzáállást, csak nem tudjuk elfogadni, és ellentétesnek tartjuk a hatályos
alkotmánnyal .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Ezért kérem Miniszter urat, szíveskedjen nyilatkozni arról, dolgozik-e a szaktárca a védet t
területek védőövezeteit kijelölő rendelet megalkotásán, vagy tovább kívánják folytatni azt a
törvénysértő gyakorlatot, amelyet ezügyben a Horn-, az Orbán-Torgyán, a Medgyessy- és a
Gyurcsány-kormány követett .

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2013 . június 24.

Szabó Rebeka
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